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– Det här är så svårt att det 
nästan inte hör hemma inom 
juridikens ramar.
Det säger Björn Hurtig, för-
svarsadvokat för den dråp-
misstänkta läkaren. 

I förra veckan delgavs försva
ret chefsåklagare Peter Clae
sons färdiga förundersökning. 

–Det var väntat, säger 
Björn Hurtig som också för
utsätter att det betyder att 
åtal kommer att väckas. 

Åklagaren har arbetat med 
sin förundersökning i sju må
nader och i veckan ska Björn 
Hurtig ange hur lång tid han 
anser sig behöva för att gå ige
nom och komplettera mate
rialet. 

– Jag önskar att jag också 
fick sju månader, men det 
kommer jag inte att få. Men 
en till två månader behöver 
jag nog för att kunna förbere
da mig ordentligt och yttra 
mig ordentligt. 

Förundersökningen är omfat
tande, över 1 000 sidor. Till
sammans med sin klient ska 
Björn Hurtig nu gå igenom 
och diskutera materialet. 
Han säger att narkosläkaren 
hjälper honom att analysera 
allt det medicinska materia
let.

Själv betecknar han sig som 
en »medicinsk analfabet«.

– Jag kan i princip ingen
ting om medicin, det innebär 
att människor måste förklara 
för mig en sju åtta gånger in
nan jag fattar och sedan för
står vad som är viktigt.  

Björn Hurtig och hans  
klient har också knutit en  
expertgrupp till sig.

– Jag vill ta upp en del saker 
de har sagt till mig, bland an
nat några intressanta aspek
ter på tiopentalet. Flickan 
hade varit död i 24 dagar in
nan man kramade det här blo
det ur henne, och då var hon 
delvis förruttnad. Så det kan 
ju möjligtvis ha viss betydelse.

Björn Hurtig säger att han 
nu ska rikta in sig på de vitt

nesuppgifter som finns för 
att se om de spretar eller om 
de håller en gemensam linje. 
Under Socialstyrelsens ut
redning belades den under
sköterska som var i tjänst till
sammans med narkosläkaren 
med yppandeförbud, det har 
av många tolkats som att hon 
är ett nyckelvittne.

– Ja, alla säger det utan att 
ha läst förundersökningen, 
suckar Björn Hurtig. 

– Men jag skulle tro att det 
finns andra personer som är 
viktigare för åklagaren, där
emot tror jag att undersköter
skan kan vara väldigt viktig 
för oss.

Björn Hurtig är väldigt mån 
om att påpeka att narkoslä
karen har en tuff prövning 
framför sig 

– Det här blir ju rättshisto
ria. Det kommer att bli super
uppmärksammat. Att då sitta 
där och vara den som är an
klagad, det är inte roligt. Men 
hon är stark, klok, oerhört in
telligent och faktiskt också 
väldigt sugen på att komma 
till tals nu. Att få svara på frå
gor i lugn och ro kan i vissa 
fall vara en bra terapi ändå.

Sara Gunnarsdotter

Narkosläkarens försvarsadvo-
kat Björn Hurtig säger att en rät-
tegång med en friande dom kan 
vara att föredra framför att 
ärendet läggs ner.
 Foto: Claudio Bresciani/Scanpix

Lång väntan på åtal
Försvarsadvokaten har egen expertgrupp

astrid lindgren-fallet

läs mer En längre version 
av artikeln kan läsas på www.
lakartidningen.se




